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P R O T O K O Ł Nr VI/2015
z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu ,

odbytej w dniu 17 lutego 2015r.
w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu

w godz. 13.00 do 15.45

Ad. 1.
Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności
Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło, dokonał otwarcia VI. Sesji Rady Miejskiej
w Ogrodzieńcu
Powitał wszystkich zebranych:
- Burmistrza Miasta i Gminy Pana Andrzeja Mikulskiego,
- Skarbnika Miasta i Gminy Panią Annę Kuźniak,
- Sekretarza Miasta i Gminy Pana Dariusza Ptasia,
- Sołtysów Gminy Ogrodzieniec,
- Radnych Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu,
- Kierowników referatów urzędu i jednostek organizacyjnych Gminy Ogrodzieniec.
Lista obecności radnych i gości załączona została do protokołu.

Przewodniczący poinformował, że sesja została zwołana zgodnie z przepisami prawa
przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu. Wszyscy radni zostali
powiadomieni o terminie sesji, zostały im dostarczone niezbędne materiały, czyli

ü zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z porządkiem obrad,
ü projekty uchwał będące przedmiotem obrad.

Ustawowy skład Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu wynosi 15 radnych. W sesji
uczestniczyło 14 radnych (nieobecny Jerzy Janoska), co zostało potwierdzone
podpisami na liście obecności.

Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad
Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt porządku obrad Radni otrzymali w
materiałach sesyjnych, po czym zapytał czy będą zgłaszane wnioski dot. porządku
sesji.
Burmistrz MiG Pan Andrzej Mikulski zgłosił wniosek o poszerzenie obrad o dwa
projekty uchwał :

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany załącznika do uchwały Nr
XXXIX/317/2013 Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu z dnia 19 czerwca 2013r. w
sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości
zamieszkałych położonych na obszarze Gminy Ogrodzieniec.

2. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi

Porządek obrad poszerzony zgodnie z powyższym wnioskiem został przegłosowany i
przyjęty jednomyślnie przez radnych 14 głosami.
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Porządek obrad wg którego była prowadzona sesja przedstawiał się następująco :
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 16 grudnia 2014r.
4. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności.
5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania

Przemocy w Rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla Miasta i Gminy
Ogrodzieniec na lata 2015-2020.

6. Podjęcie uchwały w sprawie planu rozwoju i modernizacji urządzeń
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych eksploatowanych przez Zakład
Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu na lata 2015-2016 na terenie miasta
i gminy Ogrodzieniec.

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu Rady Społecznej Samodzielnego
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ogrodzieńcu.

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenie przedstawicieli do Rady Społecznej
Szpitala Powiatowego w Zawierciu oraz Zakładu Lecznictwa Ambulatoryjnego
w Zawierciu.

9. Podjęcie uchwały w sprawie kierunków działania Burmistrza Miasta i Gminy
Ogrodzieniec.

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia odrębnej własności lokalu użytkowego.
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru sołtysa sołectwa Fugasówka.
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru sołtysa sołectwa Podzamcze.
13. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru sołtysa sołectwa Kiełkowice.
14. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru sołtysa sołectwa Giebło Kolonia.
15. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru sołtysa sołectwa Giebło.
16. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru sołtysa sołectwa Mokrus.
17. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru sołtysa sołectwa Gulzów.
18. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru sołtysa sołectwa Ryczów.
19. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru sołtysa sołectwa Ryczów Kolonia.
20. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru sołtysa sołectwa Żelazko.
21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy ulic w Ogrodzieńcu.
22. Podjęcie uchwały w sprawie dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej

 w Ogrodzieńcu.
23. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Komendy

Powiatowej Policji w Zawierciu z przeznaczeniem na pokrycie wydatków
inwestycyjnych.

24. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planach wydatków i przychodów
w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2015 rok.

25. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany załącznika do uchwały Nr XXXIX/317/2013
Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu z dnia 19 czerwca 2013r. w sprawie określenia
wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi
składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych położonych na obszarze
Gminy Ogrodzieniec.

26. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi.

27. Interpelacje i zapytania radnych.
28. Wnioski i oświadczenia.
29. Zamknięcie obrad.
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Ad 3.
Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 16 grudnia 2014r.

Protokół z sesji z dnia 16 grudnia 2014r zostały przyjęty przez radnych bez uwag,
jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 14 radnych.

Ad 4.
Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności.

22 stycznia w Urzędzie MiG odbyło się spotkanie w sprawie organizacji
tegorocznego Święta Gminy Ogrodzieniec. Podjęto decyzję, że Święto Gminy będzie
obchodzone w dniach 28-30 sierpnia br.

24 stycznia odbyło się zebranie sprawozdawcze w OSP Podzamcze. 31 stycznia w
OSP Mokrus, 7 lutego w OSP Ryczów Kolonia, 14 lutego OSP Giebło, na 21 lutego
zaplanowane zostało spotkanie w OSP Kiełkowice. Na zebraniach w Podzamczu,
Gieble i Kiełkowicach uczestniczył zastępca prezesa Zarządu Głównego Związku
OSP RP, gen. brygadier Zbigniew Meres. Senator pełni jednocześnie funkcję
prezesa oddziału wojewódzkiego w Katowicach.

29 stycznia w siedzibie Kurii Biskupiej w Sosnowcu odbyło się coroczne spotkanie
noworoczne ks. biskupa ordynariusza Grzegorza Kaszaka z wójtami, burmistrzami i
prezydentami Diecezji Sosnowieckiej.

5 lutego miało miejsce spotkanie z przedstawicielami firmy która wykona
dokumentacje dla gminy dot. Programem Gospodarki Niskiej Emisji związany z
wykorzystaniem energii, energetyka cieplna zużycie energii w budynkach
publicznych oraz prywatnych. Każda gmina taki dokument jest zobowiązana
przygotować wraz z planem przedsięwzięć termomodernizacji budynków. W tym celu
będzie ankieta skierowana do mieszkańców. W Programie będą też wytyczne jak
dany program będzie wdrażany w tym również dot. pozyskiwania. źródeł
finansowania dla osób prywatnych na wymianę kotłów c.o. starych na nowe
ekologiczne. Dokument ten niezbędny będzie o starania się w pozyskaniu funduszy
europejskich. Drugi dokument przygotowywany przez gminę niezbędny aby
skorzystać z funduszy europejskich to nowy Program Rewitalizacji MiG Ogrodzieniec
pozwoli nam pozyskiwać środki na rewitalizacje terenów zdegradowanych.

6 lutego miało miejsce oficjalne otwarcie po remoncie Komisariatu Policji w
Ogrodzieńcu oraz przekazanie dwóch samochodów operacyjnych dla Policji. Jeden z
pojazdów był współfinansowany przez gminy: Ogrodzieniec, Pilica i Żarnowiec. W
ceremonii uczestniczył Zastępca Śląskiego Komendanta Wojewódzkiego Policji .
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10 lutego odbyło się wspólne posiedzenie komisji rady dot. sytuacji na drogach
gminnych. Omawiano obecny stan dróg oraz wskazywano potrzeby w zakresie
remontu i propozycje jak ten stan dróg poprawić oraz wydatki z budżetu gminy na ten
cel. W najbliższym czasie radni będą składać propozycje po to aby na najbliższe 3
lata ustalić kolejność remontowanych dróg gminnych.

13 lutego odbyło się Walne Zgromadzenie Śląskiej Organizacji Turystycznej.
Zatwierdzono plan pracy na rok bieżący oraz podsumowano rok ubiegły. Wybrano
nowe władze - Prezesem ŚOT została pani Gabriela Lenartowicz członkiem Zarządu
Województwa Śląskiego

14 lutego odbył się II Turniej Tenisa Stołowego jednostek Ochotniczych Straży
Pożarnych, którego organizatorem jest Oddział Miejsko-Gminny Związku OSP RP w
Ogrodzieńcu. Miejscem rozgrywek turniejowych była sala gimnastyczna Szkoły
Podstawowej w Gieble.

Ad 5.
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania
Przemocy w Rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla Miasta i
Gminy Ogrodzieniec na lata 2015-2020.

Projekt uchwały został omówiony przez Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej
 w Ogrodzieńcu panią Dorotę Słodek, która między innymi powiedziała „ustawa
o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie nakłada na gminę obowiązek tworzenia
systemu przeciwdziałania przemocy w rodzinie, w szczególności poprzez
opracowanie i realizację programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz
ochrony ofiar przemocy w rodzinie. Gminny Program Przeciwdziałania Przemocy w
Rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla Miasta i Gminy Ogrodzieniec na
lata 2015-2020,zakłada kontynuację zadań realizowanych przez gminę Ogrodzieniec
uchwałą Nr XVIII/52/2011 z dnia 25 marca 2011r. w sprawie Gminnego Programu
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla
Miasta i Gminy Ogrodzieniec na lata 2011-2014.
Program przedstawia katalog działań, których celem jest zmniejszenie skali zjawiska
przemocy oraz stworzenie jednolitego i profesjonalnego systemu pomocy dla osób
zagrożonych lub dotkniętych zjawiskiem przemocy w rodzinie, angażuje wiele służb i
instytucji do odpowiedzialności za ich realizację.
Realizatorami programu są m.in. Ośrodek Pomocy Społecznej, który zapewnia
obsługę administracyjno-techniczną dla Zespołu Interdyscyplinarnego, Gminna
komisja ds. Rozwiązywania Problemów alkoholowych we współpracy z
dzielnicowymi, służbą zdrowia oraz gminnymi placówkami oświatowymi.
Środki finansowe na realizację niniejszego Programu pochodzą z budżetu gminy.
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Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 14
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się” 0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr VI/27/ 2015 w sprawie przyjęcia
Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz ochrony ofiar
przemocy w rodzinie dla Miasta i Gminy Ogrodzieniec na lata 2015-2020 została
przyjęta.

Ad 6.
Podjęcie uchwały w sprawie planu rozwoju i modernizacji urządzeń
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych eksploatowanych przez Zakład
Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu na lata 2015-2016 na terenie miasta
i gminy Ogrodzieniec.

Uzasadnienie merytoryczne do projektu uchwały przedstawił Sekretarz Miasta
i Gminy Ogrodzieniec Dariusz Ptaś, który między innymi wskazał, że zgodnie z
ustawą o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków
przedsiębiorstwo wodociągowo-kanalizacyjne opracowuje wieloletni plan rozwoju i
modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w jego
posiadaniu. Plan powinien być zgodny z kierunkami rozwoju gminy określonymi w
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy, z
ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oraz ustaleniami
zezwolenia wydanego temu przedsiębiorstwu na prowadzenie zbiorowego
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. Przedsiębiorstwo
przedkłada plan burmistrzowi, który sprawdza czy spełnia on ww. warunki.

Radny Fabiańczyk Z. zgłosił bardzo niskie stan ciśnienia wody w Gieble ul. Krzywa,
Przekrój rur jest za mały i dlatego występuje niskie ciśnienie wody i nagminny brak
wody, zaznaczył, że są jeszcze inne miejsca w których ciągle jest niskie ciśnienie
wody.

Radna Baran W .poparła wypowiedź przedmowcy dodając, że problemy z niskim
ciśnieniem wody występują w Gieble, Gulzowie, Mokrusie.

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej Pani Gaweł przyznała racje i wyjaśniła,
że jest tam stary wodociąg i aby zaradzić tej sytuacji zaproponowała aby mieszkańcy

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_vi_27_2015.pdf
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porozumieli się z ZGK i ze strony Zakładu zostanie wysłana koparka, a po stronie
mieszkańców rury do wymiany przyłączy bowiem przyłącze jest na koszt
mieszkańców realizowane.

Burmistrz stwierdził, że plan modernizacji urządzeń wodociągowych w ramach
posiadanego budżetu jest zakładany, a budżet to środki pochodzące z opłat za
wodę. Być może trzeba będzie o modernizacji wodociągu pomyśleć, ZGK w
Ogrodzieńcu od 5 lat zajmuje się gminnymi wodociągami , przyszłość, plany rozwoju
i utrzymania wodociągów to obowiązek gminy. Kwestie modernizacji związane są
ściśle z taryfami z opłatami za wodę, dlatego warto przemyśleć te sprawy, zwiększyć
taryfy i gromadzić środki na modernizację, bo jeśli nie będziemy mieć środków to nie
można modernizować urządzeń wodociągowych.

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 12
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się” 2
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr VI/28/2015 w sprawie planu
rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych
eksploatowanych przez Zakład Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu na lata 2015-
2016 na terenie miasta i gminy Ogrodzieniec, została przyjęta.

Ad 7.
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu Rady Społecznej Samodzielnego
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ogrodzieńcu.

Sekretarz MiG dla wyjaśnienia podał - projekt uchwały związany jest z kompetencją
Rady do wskazania osób do Rady Społecznej który jest organem doradczym
Samodzielnego Publicznego ZOZ w Ogrodzieńcu. Na jednej z poprzednich sesji
podjęto i ustalono składa Rady Społecznej, ale nadzór prawny Wojewody miał
wątpliwości do podstawy prawnej, w związku z czym po uzupełnieniu przepisów
prawnych zgodnie ze wskazaniami nadzoru prawnego przygotowany został projekt
uchwały do ponownego zatwierdzenia. Skład osobowy Rady Społecznej jest ten
sam, który był już wcześniej w grudniu na sesji ustalony.

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_vi_28_2015.pdf
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Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 14
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się” 0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr VI  /29 /  2015 w sprawie ustalenia
składu Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w
Ogrodzieńcu - została przyjęta.

Ad 8.
Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenie przedstawicieli do Rady Społecznej
Szpitala Powiatowego w Zawierciu oraz Zakładu Lecznictwa Ambulatoryjnego
w Zawierciu.

Sekretarz MiG dla wyjaśnienia podał - Starostwo Powiatowe w Zawierciu zwróciło się
pismem o zgłoszenie przedstawicieli z Gminy do Rady Społecznej Szpitala
Powiatowego w Zawierciu oraz Zakładu Lecznictwa Ambulatoryjnego w Zawierciu.
Kadencja dotychczasowej Rady upływa 15 listopada br.

Przewodniczący Rady oznajmił, że na posiedzeniu wspólnym Komisji Rady
wyznaczono kandydatów :
 do Rady Społecznej Szpitala Powiatowego w Zawierciu wskazano Lecha Jarosa,
 do Rady Społecznej Zakładu Lecznictwa Ambulatoryjnego w Zawierciu wyznaczono
Zygmunta Podsiadło
Kandydaci wyrazili zgodę

Kandydatura Zygmunta Podsiadło została przyjęta jednomyślnie

W wyniku głosowania za kandydatem Jarosem oddano 9 głosów, wstrzymujących
było 5 głosów. Wobec uzyskania większości głosów za kandydatem Jarosem
propozycja zgłoszenia kandydata radnego Fabiańczyka który obecnie jest
przedstawicielem w radzie społecznej szpitala nie została poddana pod glosowanie.

Sekretarz MiG wyjaśnił ze dotychczasowy przedstawiciel gminy będzie w radzie do
końca kadencji, a nowa kadencja rozpoczyna się od 15 listopada 2015r., po czym
odczytał pismo Starostwa Powiatowego w Zawierciu w sprawie wyznaczenia
przedstawicieli z gminy do rady społecznej nowej kadencji.

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_vi_29_2015.pdf
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Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 10
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się” 4
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr VI/30/ 2015 w sprawie wyznaczenia
przedstawicieli do Rady Społecznej Szpitala Powiatowego w Zawierciu oraz Zakładu
Lecznictwa Ambulatoryjnego w Zawierciu- została przyjęta.

Ad 9.
Podjęcie uchwały w sprawie kierunków działania Burmistrza Miasta i Gminy
Ogrodzieniec.

Uzasadnienie merytoryczne do projektu uchwały przedstawił Sekretarz MiG Pan
Dariusz Ptaś, który poinformował, że sprawa dotyczy uregulowania sporu pomiędzy
Gminną Spółdzielnią „Samopomoc Chłopską” w Ogrodzieńcu a Gminą Ogrodzieniec
– chodzi o działkę położoną w Ryczowie zabudowaną budynkiem w którym mieści
się sklep.
Rada poprzedniej kadencji podjęła w tej sprawie uchwałe nr LVII/429/2014 z dnia 10
września 2014r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu
zabudowaną nieruchomość położona w Ryczowie przy ul. Armii Krajowej stanowiącą
własność Gminy Ogrodzieniec, dot. podjęcie działań mających na celu polubowne
uregulowanie sporu pomiędzy Gminną Spółdzielnią „Samopomoc Chłopską” w
Ogrodzieńcu a Gminą Ogrodzieniec dotyczącą działki nr 391/2 położoną w
Ryczowie, w tym: polubowne załatwienie sprawy rozliczeń z Gminną Spółdzielnią
„Samopomoc Chłopska” w Ogrodzieńcu związanych z poniesionymi wydatkami na
budowę sklepów położonego na gruncie gminnym na działce o nr ewidencyjnym
391/2, poprzez przekazanie kwoty 6.891 złotych, stanowiącej wartość budynku po
sprzedaży nieruchomości gminnej nr 391/2 położonej w Ryczowie.

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 11
Głosów „Przeciw” - 1
Głosów „Wstrzymujących się” 2
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr VI /31/ 2015 w sprawie kierunków
działania Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec - została przyjęta.

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_vi_30_2015.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_vi_31_2015.pdf
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Ad 10.
Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia odrębnej własności lokalu
użytkowego stanowiącego własność Gminy Ogrodzieniec wraz z ułamkową
częścią gruntu niezbędnego do racjonalnego korzystania z budynku

Sekretarz MiG dla wyjaśnienia podał – projekt uchwały dot. uregulowania stanu
prawnego budynku w którym znajduje się tzw trojbudynek wybudowany dla potrzeb
Policji, Biblioteki, Poczty Polskiej oraz Gminy. Chodzi o ustanowienie odrębnej
własności pomieszczeń dla Policji, która w ostatnim czasie wyremontowała swoje
pomieszczenia i będzie na terenie Ogrodzieńca mieć swoją stałą siedzibę jako
Komisariat Policji w Ogrodzieńcu.

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 14
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się” 0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr VI / 32/ 2015 została przyjęta.

Ad 11.
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru sołtysa sołectwa Fugasówka.

Sekretarz MiG zgłosił propozycje aby na przewodniczącego zebrania wiejskiego
wyznaczyć Burmistrza, bowiem większość sołtysów będzie ponownie kandydować i
niezręcznie byłoby, aby ta sama osoba która kandyduje prowadziła zebranie i
wybory. Za sprawy techniczne związane z przeprowadzeniem wyborów oraz
zwołaniem zebrania wiejskiego również odpowiada Burmistrz

Stosowne poprawki zostały naniesione do projektu uchwały, która po ustaleniu
terminu i miejsca zebrania będzie kolejno podejmowana odrębnie dla każdego
sołectwa w gminie Ogrodzieniec.

Termin zebrania wiejskiego ustalono na dzień26 marca2015r. na godzinę 17.00
w Gimnazjum w Ogrodzieńcu.

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_vi_32_2015.pdf
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Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 12
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się” 0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr VI /33/2015 została przyjęta.

Ad 12.
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru sołtysa sołectwa Podzamcze.
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 12
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się” 0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr VI / 34/ 2015 została przyjęta.

Ad 13.
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru sołtysa sołectwa Kiełkowice.

Termin zebrania wiejskiego ustalono na dzień 20 marca 2015r. na godzinę 17.00
w Remizie OSP w Kiełkowicach.

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 12
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się” 0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr VI /35/ 2015 została przyjęta.

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_vi_33_2015.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_vi_34_2015.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_vi_35_2015.pdf
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Ad 14.
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru sołtysa sołectwa Giebło Kolonia.

Termin zebrania wiejskiego ustalono na dzień 19 marca 2015r. na godzinę 17.00
w budynku przy ul. Zawierciańskiej 23 w Gieble Kolonii

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 12
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się” 0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr VI /36/ 2015 została przyjęta.

Ad 15.
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru sołtysa sołectwa Giebło.

Termin zebrania wiejskiego ustalono na dzień 17 kwietnia 2015r. na godzinę 17.00
w Remizie OSP w Gieble.
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 12
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się” 0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr VI /37/ 2015 została przyjęta.

Ad 16.
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru sołtysa sołectwa Mokrus.

Termin zebrania wiejskiego ustalono na dzień 23 marca 2015r. na godzinę 17.00
w Remizie OSP w Mokrusie.

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_vi_36_2015.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_vi_37_2015.pdf
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Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 12
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się” 0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr VI 38/ 2015 została przyjęta.

Ad 17.
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru sołtysa sołectwa Gulzów

Termin zebrania wiejskiego ustalono na dzień 25 marca 2015r. na godzinę 17.00
w Remizie OSP w Gulzowie.

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 12
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się” 0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr VI /39/2015 została przyjęta.

Ad 18.
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru sołtysa sołectwa Ryczów Kolonia

Termin zebrania wiejskiego ustalono na dzień 8 kwietnia 2015r. na godzinę 17.00
w Remizie OSP w Ryczowie Kolonii

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_vi_38_2015.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_vi_39_2015.pdf
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Głosów „Za” - 12
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się” 0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr VI /40/ 2015 została przyjęta.

Ad 19.
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru sołtysa sołectwa Ryczów .

Termin zebrania wiejskiego ustalono na dzień 10 kwietnia 2015r. na godzinę 17.00
w Remizie OSP w Ryczowie.

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 12
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się” 0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr VI/41/ 2015 została przyjęta.

 Ad 20.
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru sołtysa sołectwa Żelazko.

Termin zebrania wiejskiego ustalono na dzień 22 kwietnia 2015r. na godzinę 17.00
w budynku dawnej Remizie OSP .

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 12
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się” 0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr VI /42/ 2015 została przyjęta.

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_vi_40_2015.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_vi_41_2015.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_vi_42_2015.pdf
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Ad 21.
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy ulic w Ogrodzieńcu.

Sekretarz MiG dla wyjaśnienia podał – projekt uchwały jest związany z
porządkowaniem nazw ulic na terenie Ogrodzieńca, jest niezgodność zapisów w
dowodach osobistych i innych dokumentach i chodzi o uporządkowanie tych spraw.
Zmian dotycz dwóch ulic. Zmienia się nazwę „ul. Hanki Sawickiej” na „ulica
Sawickiej” oraz zmienia się nazwę „pl. Wolności” na „Plac Wolności ”.

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.
Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 12
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się” 0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr VI /43/ 2015 została przyjęta.

Ad 22.
Podjęcie uchwały w sprawie dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej
 w Ogrodzieńcu.

Burmistrz MiG poinformował, że w budżecie gminy ujęte zostały dotacje dla
jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych, aby formalnie zawrzeć z jednostką OSP
umowę i przekazać dotacje potrzebna jest uchwała rady w przedmiotowej sprawie.
Dotacja celowa w wysokości 5.000 zł, przeznaczona dla Ochotniczej Straży Pożarnej
w Ogrodzieńcu na utrzymanie gotowości bojowej: pojazdu marki czterokołowiec
Suzuki wraz z przyczepą lekką oraz pojazdu ratowniczo-gaśniczego marki FORD
Transit i pojazdu ratowniczego marki Mitsubishi

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 12
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się” 0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr VI /44/ 2015 została przyjęta.

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_vi_43_2015.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_vi_44_2015.pdf
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Ad 23.
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Komendy
Powiatowej Policji w Zawierciu z przeznaczeniem na pokrycie wydatków
inwestycyjnych.

Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza MiG, który między innymi
powiedział „6 lutego nastąpiło oficjalne otwarcie Komisariatu Policji w Ogrodzieńcu.
Nowy Komisariat posiada do dyspozycji dwa samochody i zostanie jeszcze
doposażony w dwa nowe pojazdy. Komendant Powiatowy Policji zwrócił się do gmin,
które będą obsługiwane przez Komisariat w Ogrodzieńcu z propozycją zakupu
nowego samochodu. Gmina Pilica i Żarnowiec jeszcze nie podjęły uchwały w tej
sprawie. Z naszej gminy wygospodarowaliśmy na ten cel 10 tyś zł.
 Środki finansowe przekazane zostaną poprzez „Fundusz Wsparcia Policji” przy
Komendzie Wojewódzkiej Policji w Katowicach na potrzeby Komendy Powiatowej
Policji w Zawierciu z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu dla
Komisariatu Policji w Ogrodzieńcu.

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 12
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się” 0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr VI /45/ 2015 została przyjęta.

Ad 24.
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planach wydatków i przychodów
w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2015 rok.

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Gminy Panią Annę Kuźniak –
szczegóły podane przez Skarbnika - patrz jak załączony do protokołu projekt uchwały
w przedmiotowej sprawie

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_vi_45_2015.pdf
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Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 12
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się” 0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr VI /46/2015 została przyjęta.

Ad 25.
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany załącznika do uchwały Nr XXXIX/317/2013
Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu z dnia 19 czerwca 2013r. w sprawie określenia
wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych
położonych na obszarze Gminy Ogrodzieniec.

Burmistrz MiG omówił projekt uchwały.
Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 12
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się” 0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr VI / 47/ 2015 została przyjęta.

Ad 26.
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Burmistrz MiG , który miedzy innymi
zaznaczył „konieczność podjęcia uchwały wynika ze zmiany ustawy o utrzymaniu
czystości i porządku w gminach, która weszła w życie z dniem 1 lutego br. Zmiana ta
spowodowała konieczność podjęcia przez rady gmin uchwał dostosowujących treść
podjętych wcześniej uchwał do treści wyroku Trybunał Konstytucyjnego z roku 2013
nakazującego określenie ustawodawcy maksymalnych stawek opłaty pobieranych
przez gminy za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Efektem tych działań jest
zmiana ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, a w szczególności
zmiana art. 6k.

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_vi_46_2015.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_vi_47_2015.pdf
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Proponowane do uchwalenia przez Radę stawki opłat za gospodarowanie odpadami
komunalnymi mieszczą się w granicach określonych ustawą, a jednocześnie są to te
same stawki, które Rada określiła w uchwale z dnia 26 kwietnia 2013r.

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 12
Głosów „Przeciw” - 0
Głosów „Wstrzymujących się” 0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr VI /48 / 2015 została przyjęta.

Ad 27.
Interpelacje i zapytania radnych.

Radna Jolanta Ciołczyńska - „ Pseudo parking” koło Biedronki na ulicy Południowej
- mieszkańcy maja prośbę o wstawienie znaku zakazu zatrzymywania i postoju .
Czy byłaby możliwość powiększenia parkingu koło kościoła w Ogrodzieńcu .
Lampa oświetleniowa do posesji państwa Tutrów – prośba o zamontowanie
oświetlenia do tej posesji.
Plac zabaw przy ulicy Spacerowej. Gromadzi się tam wiele osób, które uprawiają
jogging, chodzą z kijkami, biegają. Dobrze byłoby tam zlokalizować siłownię na
świeżym powietrzu i oświetlić to miejsce.

Radna Wioletta Baran - W związku z planem rozwoju i „modernizacji” urządzeń
wodociągowych mieszkańcy Gulzowa zgłaszają problem dotyczący zaopatrzenia w
wodę – bardzo niskie ciśnienie wody. Problem ten występuje głównie w
gospodarstwach domowych w Gulzowie od strony Owczarni od nr 1 do 10.
Mieszkańcy Gulzowa proszą o podjęcie odpowiednich działań, aby zaopatrzenie w
wodę było bardziej wydajne i ułatwiało funkcjonowanie w gospodarstwie domowym.
W związku z przeznaczeniem pieniędzy na zakup sprzętu na siłownię na świeżym
powietrzu i zakup wyposażenia na place zabaw wnioskuję o: Doposażenie palcu
zabaw w Gulzowie, np. zakup ścianki wspinaczkowej.
Remont placu zabaw w Mokrusie. Mieszkańcy Gulzowa i Mokrusa dziękują za
pozytywne rozpatrzenie prośby.

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_vi_48_2015.pdf
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Radny Zbigniew Fabiańczyk - Informuję o niskim ciśnieniu wody na ul. Krzywej w
Gieble, mieszkańcy zgłaszają częsty jej brak. Proszę o podjęcie pilnych działań w
kierunku modernizacji urządzeń wodociągowych.
 Informuję o złym stanie technicznym ścian zewnętrznych dworku (odpadające
fragmenty tynku, pęknięcia) – proszę o podjęcie pilnych działań w kierunku
przeprowadzenia remontu budynku.

Radna Beata Stypa –Rus Mieszkańcy ulicy Nowy Świat i Paderewskiego w
Ogrodzieńcu zwracają się z prośbą o modernizację lub budowę drogi i chodników.
Ulice te znajdują się w centrum miasta i prowadzą do najważniejszych instytucji w
gminie. Na tych ulicach chodniki są w stanie niebezpiecznym dla przechodniów,
którzy w obawie przed upadkiem korzystają z ulicy, co stanowi kolejne zagrożenie
korzystania z jezdni. Mieszkańcy rozumieją, że opóźnienia w budowie związane są z
oczekiwaniem na kanalizację. Zatem pytanie; kiedy mieszkańcy ulic Nowy Świat i
Paderewskiego mogą spodziewać się budowy kanalizacji, a co za tym pójdzie
remontu chodników i ulic?
Róg ulicy Ogrodowej i Konopnickiej przy posesji p. Sawickich – źle wyprofilowany
asfalt (wgłębienie), które notorycznie wypełnia się wodą i wylewa na całą ulicę nie
tylko w czasie roztopów, ale także w czasie ulew letnich. Problem ten istnieje już
kilka sezonów i stanowi zagrożenie dla mieszkających tam ludzi, ponieważ woda
wlewa się do garaży, zalewa podwórka oraz stanowi zagrożenie dla przechodniów.
Proszę o pozytywne rozpatrzenie sprawy.

Radna Maria Lipka-Stępniewska - Uszkodzone obudowy studzienek
Kanalizacyjnych na ul. Kościuszki (Lasek). Wnioskuję o naprawę studzienek przez
wykonawcę w ramach napraw gwarancyjnych.
Gazeta „Pisemko” - w czasie ferii prowadzone były w MGOK warsztaty
dziennikarskie, podczas których powstała bardzo ciekawa gazetka. Wnioskuję o
przeznaczenie środków z tzw. wolnych na wydawanie przez dzieci i młodzież
kwartalnika. Kwota ok. 6000 zł rocznie.

Odpowiedzi Burmistrza:
„Pseudo” parking przy ul. Południowej nie powinien istnieć, gdyż zatrzymywanie się
pojazdów na chodniku jest niezgodne z przepisami ruchu drogowego. Wiosną
chodnik zostanie wyremontowany, wówczas nie będzie tam możliwości
zaparkowania. Za budynkiem sklepu jest parking i często pomimo wolnych miejsc
niektórzy kierowcy pozostawiają swoje pojazdy nielegalnie .
 Jeżeli pojawią się środki to będziemy czynili starania o rozbudowę parkingu przy
kościele parafialnym w Ogrodzieńcu.
Oświetlenie na końcu ul. Spacerowej –temat ten jest od dłuższego czasu obecny na
obradach. Oświetlenie kończy się w połowie ul. Spacerowej i końcowy odcinek ulicy
nie ma oświetlenia. Rozważamy dwa warianty: rozbudowę istniejącej linii
energetycznej lub skorzystać z indywidualnych ogniw fotowoltaicznych.
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Wczesną wiosną chcemy wyremontować urządzenia zabawowe dla dzieci, a niektóre
wymienić na nowe. W ciągu dwóch lat mamy w planach wyposażenie wszystkich
placów w nowe urządzenia. W pierwszej kolejności zostaną wyremontowane place
zabaw w Ogrodzieńcu, gdyż one były najwcześniej budowane.
Propozycja zorganizowania siłowni na świeżym powietrzu na placu przy boisku na
końcu ulicy Spacerowej jest dobra. Obserwujemy dużo osób, spacerujących na
Krępę, które z pewnością chciałyby z tych urządzeń skorzystać. Jedyna obawa jest
taka, że plac położony jest na terenie nieoświetlonym.
Ciśnienie wody w Gulzowie – spawa zostanie przekazana do Zakładu Gospodarki
Komunalnej.
Remont placów zabaw w Mokrusie i Gulzowie – postaramy się dokonać napraw, aby
było bezpiecznie. Jak wcześniej powiedziałem – będziemy przeprowadzać
kompleksowe remonty tych miejsc i w miarę możliwości finansowych doposażymy je
w nowe urządzenia.
 Remont elewacji dworku w Gieble jest w planach na ten rok. W środku jest ładnie,
mieszkańcy korzystają z tych pomieszczeń. Odbywają się tam zajęcia np. podczas
ferii zimowych i cykliczne spotkania w ciągu całego roku.
Popieram postulat remontu ulicy Nowy Świat –jest to jedna z głównych dróg
dojazdowych do centrum miasta i postaramy się ją jak najszybciej wyremontować.
 Róg ul. Ogrodowej i Konopnickiej, temat ten już od dawna jest nierozwiązany.
Kilka lat temu mieliśmy przygotowany projekt wykonania dodatkowych studzienek
kanalizacji deszczowej. Uważam, że do tego tematu powinniśmy wrócić. Sprawa
naprawy studzienek zostanie przekazana do zarządcy drogi.
Gazetka „Pisemko” jest przykładem tego, że dzieci i młodzież owocnie korzystała z
ofert zaproponowanych przez MGOK. Myślę, że uda się wygospodarować środki na
wydanie gazet

Ad 28.
Wnioski i oświadczenia.

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż w dniu 3 marca 2015 roku godz.
15.00 w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu odbędzie się spotkanie, którego
tematem będzie omówienie Projektu OLZA, zapoznanie mieszkańców i radnych z
dotychczasowymi rezultatami prac geologicznych wykonywanych przez HDI
Rathdowney oraz przestawienie planów na przyszłość.

Odczytane zostało pismo Dyrektora SPZOZ Ogrodzieniec - odpowiedzi na postulat
mieszkańców zgłoszony przez pana Bednarza Ed. do Rady Miejskiej w sprawie
uruchomienia w Ośrodku Zdrowia w Ogrodzieńcu poradni stomatologicznej i poradni
rehabilitacji. Pismo w załączeniu do protokołu

Bednarz zabrał glos w tej sprawie i stwierdził ze nie zgadza się z argumentami
podnoszonymi w piśmie, mieszkańcy czekają na te gabinety, dodał ponadto że
oczekuje na ukazanie się tej odpowiedzi na łamach Gazety Ogrodzienieckiej .
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Ad 29.
Zamkniecie obrad.
Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany w związku
z tym dokonał zamknięcia sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu.
Przewodniczący podziękował wszystkim obecnym za udział.
Zamknięcie sesji nastąpiło o godz. 15.45

Podpis protokolanta: Podpis przewodniczącego obrad:
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